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Kontekst – hvorfor denne saken?

• Offentlige virksomheter er ulike av natur, styres ulikt fra 
departementene og har ulike forutsetninger for egen digitalisering
• Digital produktutvikling forutsetter moderne styringsstrukturer som 

understøtter problemene virksomhetene skal løse
• Tverrfaglighet på alle nivåer er en forutsetning for å øke 

sannsynligheten for å lykkes og for å ta ned risiko
• Skate kan bidra til økt meningsbrytning mellom departementer og 

virksomheter slik at vi styrker en kultur for læring



Innsnevring av tema

• Opprinnelig sakstittel «Smidig, produktutvikling og finansiering» er for 
bredt som tema
• Vi fjernet «smidig» fordi vi ikke ønsker en metodikkdiskusjon
• Vi fjernet «finansiering», fordi vi ikke tror en fagdag flytter noens perspektiv med å 

gå rett inn i det politiske. Dekkes mer i dybden av andre

• Vi inviterer derfor til et ordskifte om hvordan vi best setter rammer som 
legger til rette for moderne utvikling av digitale løsninger–  samtidig som 
Norge må ha demokratisk kontroll med pengene som brukes



Konkret forslag: en fagdag for å bygge 
relasjoner og etablere nettverk

• Fagdag for Skatevirksomhetene og departementene med påfølgende 
sosialisering over middag i Q1 2024 

• Målet er å se muligheter sammen – ikke å forsvare det bestående

• Økt evne og vilje til å pushe Norge framover i mer moderne rammer 
innenfor produktutvikling og digitalisering



Konkret forslag: en fagdag for å bygge 
relasjoner og etablere nettverk

• Program for fagdagen settes av en programkomité
• Innlegg fra fagpersoner som illustrerer utfordringer vi må overvinne – med 

relevante eksempler – knyttet til produktutvikling og samhandling
• Refleksjon i deltakergrupper etter innlegg for fremme nysgjerrighet, 

meningsbrytning, nettverk og læring
• Deltakelse etter invitasjon basert på rolle i egen organisasjon 
• Fagdagen fremmer løsningsorientert diskusjon over problemorientert



Ønsket effekt av at Skate løfter temaet

• Oversikt over faglig relevant persongalleri hos de ulike aktørene – for alle
• Økt innsikt i hvordan virksomhetene digitaliserer og styrer  – for alle
• Bedre forståelse hos etatene for hva departementene er opptatt av og 

måler etatene på
• Oppdatert kunnskap i departementene på sentrale utfordringer knyttet til 

produktutvikling, verdiskapning og risikoreduksjon
• Økt evne og vilje til å pushe Norge framover i mer moderne rammer enn i 

dag innenfor produktutvikling og digitalisering – for alle



Diskusjon i Skate

1. Støtter dere det konkrete forslaget om en fagdag?
2. Støtter dere at arbeidsgruppa nedsetter en programkomité for 

dagen?
3. Gitt at programkomitéen lykkes med å hente inn sterke bidragsytere 

og tiltrekker seg relevante deltakere – hva ville vært avgjørende for 
din egen deltakelse? Hvorfor (ikke)?


